
Verslag MR IVO-Deurne – Dinsdag 21 januari 2025 

• 1.1 Vaststelling verslagen vergadering 19 nov. Jl. 

Leerlingen ervaren nog steeds moeilijkheden bij het vinden van bestanden in 

Teams na de migratie. 

• 1.2 Actielijst 

De actielijst werd besproken en de voortgang van de actiepunten doorgenomen. 

• 1.3 Besluitenlijst 

De besluitenlijst werd besproken zonder verdere opmerkingen. 

• 2.1 Mededelingen vanuit de OPR 

Er heeft geen vergadering plaatsgevonden. 

• 2.2 Mededelingen vanuit de GMR 

Er is een nieuw reglement aangekondigd. Er werden vragen gesteld over de 

voortgang hiervan. Ook werd de consolidatie van de begroting besproken, waarbij 

de begroting van onze school vergeleken wordt met die van andere scholen 

binnen OMO. 

• 3.1 Verkiezingen posities MR 

Er zijn nog vacante posities binnen de MR, maar deze kunnen pas worden 

ingevuld bij de invoering van een nieuw stemsysteem. Eric gaat met pensioen en 

kandidaten voor het voorzitterschap kunnen zich melden bij Kai vóór de 

carnavalsvakantie. 

• 3.2 Collectieve werkdrukmiddelen per deelschool 

De PMR zal per deelschool een enquête uitzetten. Er werd gevraagd om een 

evaluatie van de organisatorische eenheden. 

• 3.3 Informatie individuele werkdrukmiddelen 

Er werd een start gemaakt met een Forms-vragenlijst voor teamleiders om te 

evalueren welke ondersteuning geboden kan worden. Er werd ook gesproken over 

het preventiebudget en hoe dit breder ingezet kan worden, bijvoorbeeld voor 

wandelschoenen. 

• 4.1 Beleidsplan basisvaardigheden 

Dit beleidsplan werd gepresenteerd als een groeidocument. De invoering hiervan 

wordt gefaseerd, en alleen aanpassingen zullen in de toekomst in de MR 

besproken worden. 

• 4.2 Vakantieplanning 2025-2026 

Er werd een optionele thuiswerkdag voorgesteld voor de dag na de meivakantie (4 

mei). Tevens werd er een voorstel gedaan voor een 6e verlofdag op 15 mei om een 

lange meivakantie te realiseren. 



• 4.3 Verlofregeling OOP 

De bestaande verlofregeling werd verduidelijkt en er werd een voorstel gedaan 

om flexibeler om te gaan met de regeling. Er werd tevens een opmerking gemaakt 
over de verwarring die de nieuwe verlofkaart veroorzaakt, vooral wat betreft de 

volgorde van uren en de geldigheid ervan. 

• 4.4 Telefoonregels 

Er werd besproken om de telefoonregels expliciet op te nemen in de schoolgids. 
Er werd ook opgemerkt dat de situatie op de verschillende deelscholen verschilt, 

wat tot verwarring leidt. 

• 4.5 Inkoopbeleid 

Er werd gesproken over de mogelijkheid van gezamenlijke inkoop tussen 

deelscholen om kosten te besparen. Er werden ook vragen gesteld over de 

huidige regeling met Heutink en het inkoopvoordeel. 

Besluiten: 

• 4.1 Beleidsplan basisvaardigheden: Aangenomen 

• 4.2 Vakantieplanning 2025-2026: Aangenomen 

• 4.3 Verlofregeling OOP: Niet aangenomen 

• 4.4 Telefoonregels: Aangenomen 

• 4.5 Inkoopbeleid: Aangenomen 

Rondvraag: 

• Er werd melding gemaakt van technische problemen met de authenticator, maar 

deze waren inmiddels opgelost. 

• Tijdens de migratie was de map van de ouderraad bij de PC-afdeling verloren 

gegaan. 

• Het OMO Congres werd aangekondigd voor 26 maart. 

 


